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Abstract (en)
[origin: ES8705269A1] Machine for the continuous casting of metal in the form of at least two separate strips, comprising a tundish (1) supplied with
liquid metal, a bottomless mold (2) supplied continuously by the tundish (1), and an extraction and secondary cooling device (4). The liquid metal is
poured into a distributor vessel (3) interposed between the tundish (1) and the mold (2), the vessel (3) placed on the mold (2), secured to the latter
and equipped with means of maintaining the metal at the casting temperature.

Abstract (fr)
L'invention concerne une machine de coulée continue de métal sous forme d'au moins deux bandes distinctes, comprenant un récipient distributeur
(1) alimenté en métal liquide, un moule sans fond (2), alimenté en continu par le distributeur (1) et un dispositif (4) d'extraction et de refroidissement
secondaire. Le métal liquide est déversé dans une cuve de répartition (3) interposée entre le récipient distributeur (1) et le moule (2), ladite cuve (3)
étant posée sur le moule (2), solidarisée avec ce dernier, et équipée de moyens de maintien du métal à la température de coulée.
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